
Beste commissie, raads en college leden,

In het vroege voorjaar van 2019 hebben we met een aantal partijen de Werkgroep
Biodiversiteit Medemblik opgericht. De KNNV (Koninklijke Nederlandse 
Natuurhistorische
Vereniging), het IVN (Instituut Voor Natuureducatie en duurzaamheid) en een
paar vertegenwoordigers van GroenLinks Medemblik* besloten de handen ineen 
te slaan met als belangrijkste doel: Het verbeteren van de biodiversiteit in 
Medemblik.
Ook beogen we, door de uitwisseling van elkaars projecten en een verdergaande 
samenwerking,
elkaar aan te vullen en te versterken in de ruimste zin van het woord op het
gebied van het in stand houden en verbeteren van de natuurwaarden in 
Medemblik en
Westfriesland. Daarbij willen we praktisch zijn, projectmatig werken en onze 
kennis en
expertise delen met andere groepen en organisaties en de afdeling Groenbeheer 
van de
gemeente.

Een van onze projecten beoogt het verbeteren van de biodiversiteit langs een 
route nabij de Pukweg in het natuurgebied het Egboetswater. Wij hebben daartoe 
de nota "Meer Kleur in Medemblik" geschreven en gepresenteerd in de zomer van 
2021 ( Zie de bijlage ).Deze nota bevat kaartmateriaal met daarbij aanbevelingen 
hoe de natuurwaarden daar te versterken. Ook bevat deze nota aanbevelingen 
hoe de aanwezige natuurgebieden in Medemblik door te trekken en met elkaar te 
verbinden.

Wij kunnen dit niet alleen en hebben daarbij andere partijen nodig, waaronder het 
Recreatieschap en het Hoogheemraadschap Hollands Noorderkwartier ( HHNK ). 
Vandaar dat wij de afgelopen tijd gesprekken met hen hebben gevoerd. Naast 
deze activiteiten vonden wij het ook belangrijk kennis te maken met de 
commissie, raads en collegeleden van Medemblik. Vandaar ons verzoek voor een 
rondetafelgesprek. Want ook vanuit dit gremium kan het van belang zijn te laten 
weten wie we zijn en wat we beogen. Ons doel van dit gesprek is daarom : 



Bekendheid geven aan onze werkgroep, kennismaken met de verschillende leden 
van de groep en duidelijk maken dat wij bereid zijn als het gaat om politieke 
beslissingen die direkt of indirekt raken aan het belang van natuurwaarden wij 
open staan voor vragen en zonodig advies kunnen geven. Juist in deze tijd is het 
van groot belang binnen het kader van duurzaamheid te werken aan de 
bescherming van de biodiversiteit en verrijking van onze natuur.

Tijdens dit gesprek zijn wij graag bereid vragen vanuit de commissie te 
beantwoorden over onze nota of vragen in algemene zin over ons werk.

Met vriendelijke groet,

Werkgroep Biodiversiteit Medemblik

Namens het KNNV Henny van der Groep, coordinator insectenwerkgroep, en 
Egbert Baars ( secretaris@hoorn.knnv.nl )
Namens het IVN Ria de Graaf ( ria@ivn-westfriesland.nl)
Welmoed van Vlaanderen (welmoedvl@gmail.com)
Ria Manshanden, voorzitter(ria.manshanden@ziggo.nl)

* Welmoed Vlaanderen en Ria Manshanden zijn nu werkgroepleden op 
persoonlijke titel


